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ZAPISNIK 
 
o radu 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 12. ožujka 2024. u 

Gradskoj vijećnici Grada Nove Gradiške. 
 

Sjednicu je sazvala Dinka Matijević, mag. oec., predsjednica Vijeća.  
 
Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

 Po završenom prozivanju Predsjednica Vijeća utvrdila je da je od ukupno 15 izabranih članica 
i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 13. 
 

Ivan Adžić, prof., Marija Bradašić Mikolčević, mag.educ.prim., Zoran Gazibarić, Vlatko 
Greiner, Jelena Kovre, mag.educ.art., Krešimir Kušenić, dr.med.vet., Dinka Matijević, mag.oec., dr. 
sc. Marija Mihaljević, Marijan Radić, Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., Davorin Slišurić, dipl.iur., Sara 
Šefer, univ.mag.paed.et.mag.educ.hist. i Matej Zboril, mag.oec.. 

 
Izostanak su opravdali Tomislav Bećirević i Ljiljana Ptačnik. prof.. 
 
Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Borislav Vidošić, zamjenik 

gradonačelnika, Marijan Furić, dipl.ing.sig., direktor tvrtke Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška, 
Tomislav Grašar, dipl.oec., direktor tvrtke Eko kong d.o.o. Nova Gradiška, Marko Ivković, mag.oec., 
direktor Industrijskog parka Nova Gradiška d.o.o. za razvoj i ulaganje, Adam Đanić, mag.oec., 
direktor Centra kompetencija za napredno inženjerstvo Nova Gradška d.o.o., Matej Severović, 
predstavnik Vodovoda zapadne Slavonije d.o.o. za javnu vodoopskrbu i javnu odvodnju., Zlatko 
Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika Stručne službe Grada, Ana Aberle Brčić, dipl.oec., voditeljica Odsjeka 
kontrole, Tomislav Sigurnjak, dipl.ing.geodezije, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, Mihaela Đeraj, struč.spec.publ.admin., voditeljica Odsjeka za društvene djelatnosti, Maja 
Savi, mag.oec., voditeljica Odsjeka za EU fondove i projekte, kao i predstavnici sredstava javnog 
informiranja. 

 
Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Stručnoj službi Grada. 
 
DINKA MATIJEVIĆ, predsjednica Gradskog vijeća nakon što je pozdravila nazočne i 

utvrdila da Vijeće može pravovaljano odlučivati, upitala je članove Vijeća da li imaju primjedbi na 
Zapisnik o radu 19. sjednice Gradskog vijeća održane 19. prosinca 2023..   

 
 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške jednoglasno 

je usvojilo Zapisnik o radu 19. sjednice Gradskog vijeća održane 19. prosinca 2023.. 
 
Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća upitala članove Vijeća imaju li prijedloga za promjenu 

Dnevnog reda 20. sjednice, a kojeg su primili u Pozivu za sjednicu. 
 
VLATKO GREINER: „Predlažem dopunu Dnevnog reda vezano za Prijedlog odluke o 

imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Nova Gradiška, da se to uvrsti. Dobili smo svi materijale, 
trebamo li obrazložiti?“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Kratko obrazloženje.“ 
 
VLATKO GREINER: „Može. Uglavnom do dana 21. 02. 2024. u „Narodnim novinama“ 

broj 20/24. i na službenim stranicama Grada Nove Gradiške objavljen je ponovljeni Javni natječaj za 
imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice Nova Gradiška, klasu imate ovdje. Znači, s obzirom na 
predmetni Natječaj nije se javila osoba koja ima propisane uvjete za imenovanje ravnatelja Gradske 
knjižnice Nova Gradiška sukladno članku 20. stavak 10. Zakona o knjižnicama i knjižničarskoj 
djelatnosti, te predlaže se imenovati Mariju Bradašić Mikolčević, magistricu, za ravnateljicu Gradske 
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knjižnice Nova Gradiška uz uvjet polaganja stručnog knjižničarskog ispita u roku od tri godine od 
dana imenovanja.“ 

 
VINKO GRGIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Samo da objasnim što gospodin Greiner 

nije napravio jer nekakav je dogovor bio zajednički da sve što, sve teme koje će biti na sljedećem 
Gradskom vijeću, da dobijete u materijalima pet, odnosno sedam dana prije i to se držimo, to je bilo 
dosta kritika, međutim ako je hajdemo reći, ako je u četvrtak su poslani ili u srijedu su poslani 
materijali, mi smo Natječaj raspisali prije i on je završen tek u petak i Povjerenstvo je donijelo u 
ponedjeljak odluku tako da tu odluku zbog toga jednostavno mi je   stavljamo sada naknadno jer nije 
bila gotova prije slanja materijal. Kako smo mi to unaprijed postavili da će danas biti sjednica 
Gradskog vijeća nismo mogli staviti materijale koji su još u tijeku Natječaja, evo samo je to taj razlog, 
da ne bi bilo drugih smjerova.“ 

 
Predsjednica Gradskog vijeća stavila je na glasovanje predloženu dopunu Dnevnog reda. 
 
Gradsko vijeće glasujući 13 „za“, nitko „protiv“ prihvatilo je da se predloženi Dnevni red 

dopuni točkom „Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Nova Gradiška“. 
 
Budući prijedloga za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda nije više bilo Predsjednica Gradskog 

vijeća stavila je na glasovanje Dnevni red. 
 
Gradsko vijeće glasujući 13 „za“, nitko „protiv“, temeljem članka 85. stavak 3. Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) utvrdilo 
je sljedeći:  

 
D N E V N I     R E D  

 
1. Aktualni sat 
2. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Nove Gradiške za razdoblje srpanj – prosinac 2023.  

3. Prijedlog odluke o transformaciji Prostornog plana uređenja Grada Nove Gradiške 

4. Prijedlog odluke o transformaciji Generalnog urbanističkog plana Grada Nove Gradiške 

5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o  uređenju prometa na području grada 

Nova  Gradiška   

6. Prijedlog odluke o kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i uklanjanje 

posljedica prirodnih nepogoda nastalih u srpnju 2023.  

7. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na kč.br. 842/2 k.o. Nova 

Gradiška 

8. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje grada Nove Gradiške za 

2024. 

9. Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Nova Gradiška. 

 

 

Točka 1.  AKTUALNI SAT 

 DAVORIN SLIŠURIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sugrađane koji prate sjednicu 
putem medija: „Ja bih se, ako dozvolite, osvrnuo na odgovor koji sam dobio u pisanom obliku na 
vijećničko pitanje pa bih molio samo, imao bih jedno kratko pitanje i pojašnjenje samog obrazloženja 
tog odgovora.  

Dakle, pitanje je bilo vezano koliko je financijskih sredstava Grad Nova Gradiška uložio u 
adaptaciju Robne kuće za potrebe Gradske knjižnice i to po izvorima financiranja, a koliko je 
financijskih sredstava uložio poslovni partner Grada u ovom projektu? 
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Na toj prvoj stranici piše TIONA d.o.o., ja bih samo molio, nije navedeno, tko je vlasnik tog 
trgovačkog društva pa da mi se sada kaže. 

Na drugoj stranici u nastavku toga odgovora stoji da je pokrenut ovršni postupak, da je Grad 
pokrenuo ovršni postupak temeljem vjerodostojne isprave pa bih samo molio ako imate saznanja u 
kojoj je fazi taj ovršni postupak i odgovor na nastavak onog mog pitanja. Kada govorimo o 
financijskim sredstvima, dakle pitanje glasi, od projektiranja pa nadalje tek kada se očekuje završetak 
radova i preseljenje Gradske knjižnice u novo adaptirane prostore? Samo mi jedna rečenica nije jasna i 
čini mi se da je kontradiktorna sama sebi.“ 

Kaže, kako još nije zaprimljena Odluka Ministarstva kulture o odabiru projekta, te nije 
potpisan niti ugovor, nismo u mogućnosti odrediti datum završetka navedenih radova. Po onome s 
kojim saznanjima raspolaže Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice i ja osobno, dakle mi smo 
prijavu na natječaj dali, naš projekt koji treba biti prihvaćen ili ne prihvaćen. Sada je to nejasno kakav 
odabir radi Ministarstvo kulture i kako nije potpisan još ugovor, da li se to odnosi na ugovor s 
izvođačem radova, a na određeni način smo krenuli duboko u adaptaciju te zgrade. Malo mi je ta 
rečenica nejasna pa bih molio ako mi se može pojasniti.“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „Znači, tvrtka TIONA je bila u vlasništvu gospodina Marka 

Mokrovića, ali imamo informaciju da je prodana, da više nije on vlasnik. Što se tiče ovoga stanja toga 
ovršnog zahtjeva, on je prekinut zato što je 8. 3. podmiren dug od tvrtke. Tvrtka je podmirila dug s 
kamatama tako da ćemo mi od toga zahtjeva za ovrhu odustati. 

Što se tiče ovoga pitanja oko realizacije, mi smo na Natječaj, ustvari Knjižnica se prijavila na 
Natječaj za adaptaciju tog prostora, na stranicama Ministarstva je objavljen popis projekata koji su 
prošli. Tu je navedena naša Knjižnica sa 150.000,00 eura i u fazi pisanja ovoga odgovora čekalo se 
ugovor s Ministarstvom kulture koji je financijer s te strane. U međuvremenu ugovor je došao, 
Knjižnica ga je potpisala i poslala u Ministarstvo na daljnju obradu. Kada ministar potpiše, dobiti 
ćemo ga potpisanog ovih dana i možemo krenuti u Javnu nabavu za izvođenje radova. 

Nismo imali tu informaciju kada smo pisali samo smo imali objavljenu bodovnu listu.“ 
 

DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Ako nije bilo informacija kad je pisano, onda jesam. Prvo pitanje je 

vezano za Gundulićevu. Kada su započeli građevinski radovi na Gundulićevoj i kada se očekuje 
završetak radova na Gundulićevoj. Prema onome što naši sugrađani, svi mi vidimo, to ide nekako 
presporo i imamo dojam da su tu probijeni neki ugovorni rokovi vezani za izvršenje radova pa bih 
molio informaciju o tome. 

Sljedeće je, u „Narodnim novinama“ je objavljena dakle Odluka o razvrstavanju jedinica 
lokalne, područne, odnosno regionalne samouprave prema stupnju razvijenosti. Razmatrajući i čitajući 
tu Odluku koja je ovako na tri stranice, Grad Nova Gradiška je razvrstana u 4. Skupinu jedinica 
lokalne samouprave koja se prema vrijednosti indeksa nalaze u prvoj četvrtini ispod prosječno 
rangiranih jedinica lokalne samouprave. Znači, mi smo u rangu Gornje Vrbe, Jakšića, Klakara, 
Đelekovaca, Orle, Opuzen i tako dalje dok su Našice, Slavonski Brod, Kutina u 5. skupini jedinica 
lokalne samouprave koje se prema vrijednosti indeksa nalaze u zadnjoj četvrtini iznad prosječno 
rangiranih jedinica lokalne samouprave. Recimo, Požega je u 5., odnosno u 6. skupini iznad prosječnih 
jedinica. 

S ove govornice tijekom ove tri i pol godina i prije od naše izvršne vlasti, a pogotovo za Dan 
grada hvalimo se velikim postignućima u gradu, moramo priznati da određeni postignuća dobrih, 
pozitivnih naravno ima, naopako da ne bi bilo za sve ove silne godine, međutim kada se malo 
objektivizira stanje dolazimo do nekih podataka koje nismo očekivali i malo su me, moram priznati, 
zaprepastile jer sam očekivao da ćemo ipak biti po tim objektivnim kriterijima nešto više i bolje 
rangirani pa bih molio samo objašnjenje kako to da se dogodilo, iako se stvara fama ili dojam da teku 
med i mlijeko u Novoj Gradiški, međutim to tako nije.“ 

 
TOMISLAV GRAŠAR nakon što je pozdravio nazočne kao i sve koji prate sjednicu putem 

medija: „Što se tiče Gundulićeve, kocke ćemo postaviti, biti će gotove sljedeći tjedan i onda nam 
ostaje samo frezanje i asfaltiranje Gundulićeve, međutim bojimo se ući u Veliki tjedan i razrovati 
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cestu i asfaltirati, tako da će najvjerojatnije poslije Uskrsa završiti asfaltiranje i biti će gotova 
Gundulićeva ulica.“ 

 
MAJA SAVI nakon što je pozdravila nazočne: „Samo kratko, znači vezano za indeks 

razvijenosti našega grada, on se nije mijenjao već godinama. Mi smo konstantno u 4. skupini po 
indeksu razvijenosti što znači da smo samo jednu stepenicu do 5. skupine gdje su ovi gradovi koje ste  
sada naveli, a parametri za određivanje indeksa razvijenosti su znači stopa nezaposlenosti, dohodak po 
stanovniku, opće kretanje stanovništva, stopa obrazovanosti, indeks starenja tako da tu nije bilo 
nekakvih značajnih pomaka i mi smo se zadržali još uvijek u toj 4. skupini što ima svoje i pozitivne i 
negativne strane. Pozitivne u smislu da se možemo prijavljivati na Natječaj za sufinanciranje projekata 
koji su namijenjeni gradovima ili  općinama s nižim stupnjem razvijenosti, a negativno je jer evo nije 
bilo nekakvih značajnih pomaka po ovim parametrima.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Dobro je što smo u 4. s jedne strane jer ne bi se zaista, što kolegica Maja 

kaže, ne bi se mogli kandidirati ni za jedan od projekata, gubili bi bodove i ne bi prolazili, a što se tiče 
druge stvari zašto je to, mi smo analizirali cijelu tu priču. Kod nas je problem što se tiče još uvijek 
niske plaće. Bez obzira na povećan broj zaposlenih, koje ja uvijek tvrdim i koji vodim svaki mjesec, a 
to znači da je 2016. godine bilo 3700 zaposlenih, a danas je preko 5500, mislim 5540. Prosjek tih 
plaća je relativno malen, on se vidio i na prirezu na kraju krajeva i to je koeficijent koji nas drži. 

S jedne strane biti ćemo sretniji što će ljudi dobivati veću plaću od 1. 4., a s druge strane 
postoji bojazan ako uđemo u 5. skupinu onda otpišimo fondove, jednostavno otpišimo, zato smo na 
neki način umjereno sretni da to bude tako kako je, a na našim poduzetnicima, obrtnicima, ljudima 
koji zapošljavaju, na njima je da povećaju plaće i da ljudi bolje žive od toga. Mi smo tu nemoćni, naše 
plaće su u razini one koje zakonodavac je propisao čak i više i to će uvijek tako biti.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Dakle, što lošije to bolje. Sada Gradonačelnik reče da je bolje da 

smo lošiji nego da smo bolji, međutim mi smo o tim plaćama koje utiču na ovaj indeks govorili davno 
i rekli smo da gotovo sve ili sve tvrtke u Industrijskom parku imaju smiješno niske plaće za srednju 
stručnu spremu, a tamo je gro zaposlenih i to tvrdimo i danas i to je uticalo na ovaj problem. Tamo je 
velika uravnilovka što se tiče plaća između svih tih tvrtki, to je opće poznata činjenica i to je jedan od 
razloga zašto imamo zaposlenost kakvu imamo, a dohodak, odnosno plaću nisku što se na kraju vidi i 
na prirezu. 

Ja mislim i Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice da nije dobro da smo u ovoj 
Skupini jer to znači da smo siromašni. Dakle, treba tendirati prema tome da budemo bogati, da nam ne 
treba pomoć, da možemo raditi sami, a biti sretan što smo siromašni i što možemo biti u poziciji da 
nam netko pomogne, mislim da nije dobar način vođenja politike Grada prema tome, ja sam naravno 
nezadovoljan sa stanjem u gradu, a ovo to pokazuje i nezadovoljan sam apsolutno s ovim 
odgovorom.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Jedan od parametara, koji je realni parametar je Fond za izjednačavanje, 

znači svakog 15. u mjesecu dobivamo određena sredstva koja su na godišnjoj razini ista kroz dvanaest 
mjeseci i to je onaj Fond bogatih i siromašnih gradova gdje svaki grad ako je bogat uzimaju mu 
sredstva pa daju drugim gradovima koji su manje razvijeni. To je zadnje tri godine i to je hvale 
vrijedan potez Vlade koja je napravila to, međutim ja mogu utvrditi da svake godine nama ukidaju 
skoro 20 posto sredstava. Mi ćemo kroz dvije godine vjerojatno preći u one bogate gradove, to mi je 
žao jer prije smo dobivali negdje oko 160.000,00 – 170.000,00 eura, sada smo na razini 110.000,00 
eura, možda 120.000,00 eura tako da je to problem, govorim o mjesečno. E, to je sada parametar nama 
koji isto tako govori o tome da nam uskraćuje jer ipak se razvijamo, a sada da li smo se razvili 
dovoljno, da li su plaće u nekoj od tvrtki koja je u Industrijskoj zoni plaća manje ili više, te tvrtke će 
same osjetiti na sebi vrlo uskoro da će im dobri radnici odlaziti ili već odlaze jer na drugim mjestima 
isto u našem gradu se nude puno kvalitetnije plaće. Tržište će se stabilizirati, a mi kada odemo u 5. 
skupinu onda ćemo zaboraviti fondove, onda nećemo moći pričati o Knjižnici gdje ćemo dobiti 
150.000,00 eura, nećemo moći pričati o nekim drugim stvarima već ćemo morati s našim sredstvima, a 
nama se neće proporcionalno povećati porez na dohodak ili neke druge stvari da nam to nadomjesti.“ 
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MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i sve koji prate 
sjednicu putem medija: „Imala bih dva pitanja za Gradonačelnika. S obzirom da naše žene nestrpljivo 
očekuju program „Zaželi“, imate li kakve informacije da malo obradujemo naše žene, naše građanke. 

Drugo pitanje bi bilo u vezi javnih radova. Vidimo da je izašao Javni poziv za prijavu 
nezaposlenih osoba pa ako nas možete malo upoznati i s tim Pozivom.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Jučer sam bio u Slavonskom Brodu, potpisao Ugovor s ministrom 

Piletićem, znači od danas počinju sve radnje za početak projekta „Zaželi“ kojim ćemo zaposliti 30 
zaposlenika, dati, pružiti uslugu potpore i podrške za 180 pripadnika ciljane skupine tijekom sljedeća 
33 mjeseca. To je najveći projekt, najduži od niza „Zaželi“ gdje smo svaki konzumirali, svaki se 
pokazao uspješan. Znači, cjelokupno trajanje je 36 mjeseci, znači tri godine i ukupna vrijednost 
projekta je 1.485.000,00 eura, što nas strašno veseli da tih 180 obitelji će dobiti skrb, a 30 teško 
zapošljivih osoba ne moraju biti žene, mogu biti i muškarci ovaj puta jer su mekši uvjeti što opet 
veseli, na kraju krajeva dobiti će svoje ugovore, dobiti će zaposlenje na sljedeće tri godine. 

Isto tako je da smo raspisali Poziv za javne radove za sedam osoba na rok od šest mjeseci. Ako 
nas netko sluša neka se slobodno javi, a isto tako sve kandidate za „Zaželi“ pozivam, mi ćemo ih 
redovno objavljivati na svojim stranicama, a i na drugim stranicama, drugim portalima koji se čitaju 
da se prijave i da kandidiraju za to mjesto jer ćemo ovo relativno brzo sve skupa napraviti da se ti ljudi 
što prije počnu raditi.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
MARIJA BRADAŠIĆ MIKOLČEVIĆ odgovorila je da je. 
 
SARA ŠEFER nakon što je pozdravila nazočne kao i one koji prate sjednicu putem medija: 

„Ja imam pitanja, mislim  za gospodina Grašara, mislim da mi Vi možete najbolje odgovoriti na to. 
Zanima me, imamo li mi nekakav hortikulturni plan jer smo vidjeli da su se porezala stabla u Potočnoj 
ulici pa me zanima da li se tamo planira sadnja novih stabala, kojih i općenito kako funkcionira taj dio 
na području grada?“ 

 
TOMISLAV GRAŠAR: „Da, mi radimo svake godine hortikulturu na području grada Nove 

Gradiške. Ove godine smo zasadili drvored u Gundulićevoj ulici, znači 45 japanskih trešanja. Što se 
tiče Potočne ulice, bila je peticija građana, bilo je tu problema u žljebe je išlo, u prozore, to lišće i ona 
pelud tako da smo to sve porezali i plan je tamo da posadimo novi drvored. Biti će 50-tak sadnica i tu 
bi bila kombinacija kao u Preradovićevoj. U Preradovićevoj imamo kombinaciju japanska šljiva, 
japanska trešnja, japanska jabuka, znači tu bi bio isti princip kao u Preradovićevoj, znači miks te tri 
vrste sadnica. 

To bi bilo što se tiče ove godine, znači Potočna i Gundulićeva i radimo dosađivanje spomen 
obilježja sa živicom, znači naručili smo 60 šimšira zato što ono tamo već par godina imamo problem s 
moljcem, uvijek prskamo i pokušavamo ga iskorijeniti. Normalno sve to u suradnji s Gradom pošto 
svake srijede imamo redovne tjedne koordinacije i koliko nam financijska sredstva dopuštaju mi 
radimo hortikulturu, imamo plan hortikulture na području grada Nove Gradiške.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
SARA ŠEFER odgovorila je da je. 
 
VLATKO GREINER: „Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Prvo pitanje vezano za 

delegaciju koja je bila u Šibeniku od 21. do 23. veljače gdje je Grad Nova Gradiška primila nagradu za 
smart city, to jest za upravljanje gradovima, pa da nam nešto više kažete o tome. 

Drugo pitanje vezano za nogometni stadion Sloga. Znamo da tamo postoji i novi semafor i 
nove tribine, međutim pitanje vezano za rasvjetu i za tartan stazu oko igrališta.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala kolega Greiner. Znači, za Slogu, radovi napreduju onako kako smo 

planirali iako javne nabave znaju odužiti, moramo poštivati svako slovo zakona, ali potpisan je ugovor 
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i s jednom i s drugom tvrtkom, u ovom trenutku su pripremni radovi za izgradnju reflektora, šest 
stupova 18, 19 metara visine koji će osvijetliti Slogin stadion tako da će moći igrati i u noćnim 
terminima tako da će moći primiti i neke druge kupove ili utakmice čak i hajdemo reći više razine. Isto 
tako su uvedeni izvođači i za tartan stazu. Rok je otprilike ljeto, sedmi, osmi mjesec, vjerujem da 
ćemo do tada sve napraviti, nije nam toliko problematična rasvjeta koliko nam je problematična tartan 
staza jer onaj trenutak postave je vrlo osjetljiv jer mora preći određeni period suhih dana tako da ćemo 
tu gledati, vidjeti što se može i kako se može. Evo još jedna nagrada je stigla u ruke Grada Nove 
Gradiške da su nas na kongresu koji je, hajdemo reći „Smart City Summit moderne uprave 2024.“ 
godine u širokoj konkurenciji 127 gradova osvojili smo 1. nagradu u kategoriji ekološki osviještenosti 
gdje imamo niz parametara. Jedan od parametara je sortiranje i razvrstavanje smeća. U ovom trenutku 
mi smo na razini 39 posto u odnosu prije tri godine imali smo oko pet posto razvrstanog otpada, sada 
smo došli do 39 posto, tendencija je još veća, pogotovo kupnjom nove opreme jer izgradnjom drugih 
dijelova vezano za Odlagalište doći ćemo i do toga višeg dijela. 

Jedan od parametara je također i potrošnja električne energije jer doslovno Grad Nova 
Gradiška sve što potroši to i proizvede iz obnovljivih izvora, znači naših dvadesetak zgrada u 
vlasništvu Grada Nove Gradiške te javna rasvjeta se hajdemo reći napaja s foto naponskim 
elektranama, imamo osam foto naponskih integriranih elektrana i jednu veliku neintegriranu kojima 
manje-više pokrivamo naše račune tako da ne mogu reći da računi ne stižu, ali najčešće se storniraju, 
sustav je malo još, nije se razvio, HEP oni pošalju jednom račun pa ih onda opravdamo pa jednostavno 
mi smo pioniri u tome pa i oni jadni ne znaju pa pošalju u Zagreb dok im se vrati, ali uglavnom mogu 
reći da smo grad bez potrošenog eura za električnu energiju. Sve što ovo radimo evo i između ostaloga 
gdje smo tu, gdje imamo rasvjetu, gdje imamo određene elektronske naprave koje troše struju, troše 
struju iz obnovljivih izvora koje mi proizvodimo. Tako da još jednom smo se uzdigli u odnosu na 
druge gradove pa čak sam i o tome pričao na Danu grada da u konkurenciji opet tih 127 gradova po 
doktorskoj disertaciji gospođe Babić na Ekonomskom fakultetu u Rijeci koja je to radila prije godinu i 
pol dana, da nas je svrstala prema 37 kriterija, ne dva kriterija jer sam nabrojao dva, 37 kriterija, 
svrstala nas je na 8. mjesto u razvoju „Smart Cityja“. Prije nas je Dubrovnik, prije nas je Zadar, prije 
nas su turističke meke Istra, mi smo jedini kontinentalni grad doslovno, jedini u Slavoniji. Grad koji je 
dosta nama uzor je grad Koprivnica iako je puno veći, tri puta veći, ali onako sviđa nam se onako što 
oni rade, oni su na primjer na 12. mjestu. Bez obzira na siromaštvo i na sve probleme koje imamo u 
gradu vjerojatno, evo naši parametri i rezultati pokazuju da možda čak i malo drugačije, ne toliko 
tmurno, ne toliko teško.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Evo, imao bih dva pitanja za 

Gradonačelnika. 
Prvo pitanje je, radi se o Posavskoj ulici, to je ona mala ulica kod Doma Bešlić. Ona je dužine 

nekih 200 do 300 metara. Da li postoji mogućnost da se ta ulica riješi, asfaltira. 
I drugo isto pitanje samo se radi o Ulici svetog Vida. Kada bi se tamo krenulo s asfaltiranjem 

te ulice?“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Gazibariću, dobili smo peticiju prije jedno dva mjeseca od 

stanovnika te male ulice koja je 100 metara, nije 300 metara i jednostavno ustanovili smo oni imaju 
tamo asfalt koji je ruiniran i koji je zaista loš i nemaju odvoda i tako dalje, međutim kada smo to 
preklopili s Katastrom vidjeli smo da imamo privatnih parcela koji ulaze u koridor ceste i naravno ako 
su privatne parcele mi ne možemo intervenirati, međutim mi koristimo zakonsko pravo da kroz 
postupak evidentiranja ceste ćemo ući u sam koridor, formirati ćemo koridor za cestu koja će biti u 
vlasništvu 1/1 u Gradu i onda ćemo napraviti visoki stupanj rekonstrukcije te ulice što nam daje 
mogućnost, odnosno prema Pravilniku o radovima za koje nije potrebno ishoditi nikakve dozvole. 
Znači, oni će sigurno dobiti taj svoj asfalt koji je sada ruiniran tako da će, nadam se, biti zadovoljni. 
Sve ovisi o postupku procesa izvlaštenja, odnosno formiranju nove čestice koja mora proći i 
Gruntovnicu i Katastar, a naravno i njihove potpise, nekada netko se ne pojavi na adresi pa onda ga 
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moramo čekati, pozivati i tako dalje. Intencija je, volja je, novčići su osigurani tako da mislim da će 
ovo ljeto to biti riješeno.  

Ove godine smo stavili u Proračun Ulicu svetog Vida, sada ne znam 300.000,00 – 350.000,00 
eura i ja vjerujem da ćemo poslije Uskrsa, plan je raspisati Javnu nabavu tako da bi se izvođač dobio 
kroz dva ili tri mjeseca, znači na ljeto započeti će s kompletnom rekonstrukcijom. Ta ulica je negdje 
oko 400 metara. Evo mogu javiti svim stanarima Ulice svetog Vida da kada krenu bageri da će morati 
se malo suzdržati par mjeseci oko parkiranja, oko kretanja, ali nakon toga će dobiti ono što do sada 
nikada nisu imali, imali su kako mi kažemo prteni put pun lokvi, pun svega negativnoga, ali evo do 
kraja godine će imati novu cestu.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
ZORAN GAZIBARIĆ odgovorio je da je. 
 
MARIJA MIHALJEVIĆ nakon što je pozdravila nazočne: „Imam jedan prijedlog i jedno 

pitanje za Gradonačelnika. 
Prijedlog je da se na dječjem igralištu na Urijama ono obiđe i rasvijetli jer postojeća rasvjeta 

nije dostatna i moglo bi doći do nezgoda djece koji se igraju. U večernjim satima doslovce čujete graju 
i njihove siluete. Evo, to je prijedlog pa molim da ako se može da se nešto učini. 

Drugo je vezano uz Psunjsku ulicu, naime 2021. godine se tamo radio kolnik i uložena su 
određena sredstva. Pitam da li je to istina, u kojem iznosu i 2021. Psunjska, kolnik, nogostup, da. 
Uglavnom, zašto se događa da se određeni kolnici i dva puta rade ako je bilo planirano da će Psunjska 
i Kožarska raditi jer neki drugi građani, evo recimo kolnik u ulici  u Prvči bi rado da se i oni urede. 
Ljupina je započeta, nije završena pa evo jednostavno se ljudi pitaju mogu li i oni doći na red?  

Ja molim samo da pitam da li je to doista, a po svim informacijama se čini da je i koji je to 
iznos i mogu li se te stvari izbjeći da se ne ponavljaju dva, tri puta uređenje nekih ulica, a recimo Ulica 
Grgura Ninskog bi trebala hitno krpažu da ne navodim neke druge.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Što se tiče dječjeg igrališta na Urijama, sjećam se da sam ja osobno 

obilazio i gledali smo poziciju tog stupa za rasvjetu, to je bio problem čim smo napravili ta igrališta, a 
napravili smo ga točno 2016. godine u 10. mjesecu na Dječjem tjednu. To je bila prva stvar. Direktor 
Eko konga je tu, oni održavaju, oni su zaduženi za to pa evo nadam se da je primio na znanje. 

Što se tiče Psunjske ulice, da, riječ je o jednom dijelu, malog dijela nogostupa koji nije bio 
usuglašen s građevinskom dozvolom kada je rađen pa smo ga morali, mogli smo ga ostaviti ali 
jednostavno ne bi dobili uporabnu dozvolu. To je jedan manji potez što se tiče toga, ali evo možemo 
reći da mi ćemo i opet što se tiče asfaltiranja, hajdemo reći mene je zatekla ta ulica odmah na početku 
mandata jer sjećate se da je tu rađena velika aglomeracija, odnosno projekt nove kanalizacije i oni su 
koristili u tom trenutku po cijelome gradu, a to je kompletno Ulica Maksimilijana Benkovića koja je 
strašno oštećena jer iskopi su bili, zauzeli su na samo na jednu trećinu ceste i oni su iskopali jednu 
trećinu ceste, stavili kanalizaciju, zatrpali i asfaltirali i to vam je jako nezgodno ako vozite motor jer 
imate spoj dva asfalta ne po sredini, po bijeloj crti već imate unutar jednog kolničkog traka. To je bilo 
hajdemo reći prije mene. Ja sam naslijedio taj problem u trenutku kada je to sve skupa bilo gotovo, ali 
kada se radio upravo je taj dio Psunjske i Cvjetne ulice i onda sam inzistirao da se tako ne radi, da oni 
naprave to, tu jednu trećinu i neka asfaltiraju, a mi ćemo platiti, Grad će platiti njima dodatno dvije 
trećine. Tako da je ta cesta asfaltirana kompletno u cijeloj širini profila i ona je dobra, ona je odlična. 

Ovim novim projektom uređujemo Kožarsku, uređujemo Psunjsku, međutim Psunjska je bila 
negdje između skretanja onoga za bazen, lijevo kod mlina i ovdje malo ispod, tu smo dobili 
građevinsku dozvolu, međutim proširiti ćemo ipak zahvat malo više tako da dođemo do tog križanja. 
Sve je napravljeno prema pravilu struke i zanata i ono što je najvažnije iskomunicirano je s ljudima 
koji žive tamo, sa stanovnicima, to je vrlo bitno, sa svakim ponaosob da vidimo koji su njihovi 
problemi, što i kako pa da se malo prilagodimo. Mislim da bi trebali biti zadovoljni, a nama je to 
prioritet s obzirom na veliku količinu ljudi, veliki broj ljudi koji dolazi na gradske bazene, tu prolaze, 
rade, mislim da će biti dobro.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
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MARIJA MIHALJEVIĆ: „Jesam zadovoljna, ali ponovno pitam kada će doći kolnik Prvča i 

završetak Ljupine, po drugi puta, makar po rebalansu jer vidimo neke…, on je urađen na nekih 35 
metara, Vi ste ti bili koji, da li postoji mogućnost jer dosta građana vrši upite, pa evo po rebalansu bi 
bili spašeni.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Imamo toliko tih pješačkih staza da ih je nemoguće sve odjednom 

napraviti, to ste svjesni toga. Možemo jedan godišnji Proračun samo usmjeriti prema njima i ništa 
drugo nećemo raditi. 

Problem je u samoj Ljupni što je hajdemo reći jako dugačka i što još reći, ona je županijska 
cesta i mi ne možemo kandidirati ispred Županije. Znači, ni jedan projekt onoga koji smo radili, koji 
smo htjeli, samo su nam vratili jer je to županijska cesta. Oni ne financiraju pješačku stazu uz 
županijsku cestu. Vidjeti ćemo, doći će na red, ali ja mogu reći da će ove godine sigurno doći na red 
pješačka staza na sjevernoj strani u Kovačevcu, to će definitivno i isto tamo u nastavku Radničke 
ulice, ja više ne znam kako bih je nazvao, produžetak Gajeve, južni dio Radničke, Trg kneza 
Višeslava? Vjerujem da ćemo isto tako poslije Uskrsa raspisati Javni natječaj za uređenje kompletno te 
ulice, to je ona nova ulica gdje je Grad na kraju krajeva imao 20-tak parcela koji je prodao mladim 
obiteljima, te mlade obitelji su napravili kuće, međutim hodaju po makadamu, nezadovoljni što im je 
Grad prodao parcele, opet jako povoljno, jako jeftino što naš doprinos je bio ljudima koji žive, mladim 
ljudima, mladim obiteljima, međutim sada smo dužni to napraviti, vraćena su sredstva u Proračun i od 
4. mjeseca ide Javna nabava tako da se nadam da će i oni tu kompletnu ulicu novu dobiti do kraja 
godine, a s druge strane kada se bude završavao asfalt ono na modelu Ulice Zrinskih i Lobine i 
Lanosovićeve, kada smo Zrinskih završavali, kada je išao završni sloj asfalta, onda smo provukli 
završni sloj asfalta i u cijeloj Lobinoj i u Lanosovićevoj. 

Isti model će biti i ovdje, znači nama je ostao Trg kneza Višeslava s niz onih malih uličica 
koje su oko njega, koje tangiraju, one će biti sve asfaltirane kada se bude radio završni sloj asfalta u 
tom naselju, kako ćemo ga nazvati. Možda će mu trebati i novo ime da bude, ja vjerujem da bi trebalo 
neko novo ime. 

Tako da, radi se, a usput smo sada i u Zvonimirovoj završili, u Trpimirovoj cestu do buduće 
škole, do budućeg vrtića. To je opet cesta sa svim pješačkim stazama, sve tako ima da južni dio grada 
nije zapostavljen, dosta radimo u njemu.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ nakon što je pozdravila nazočne kao i sve koji prate rad 

Gradskog vijeća putem medija: „Prvo pitanje ili prijedlog odnosi se na Naselje Urije. Naime, već je 
spominjana problem hortikulture u gradu, a što se tiče Naselja Urije svjedoci smo svi da je u srpnju 
prošle godine nevrijeme poharalo stabla po Urijama, pa da li postoji kakva mogućnost da tu dođe do 
obnove toga? 

Glede dječjeg igrališta, evo 2016. smo tamo zajedno to otvarali, kada bi malo barem, to ne 
košta puno, prebojili onaj dječji brodić i ogradicu, izgledalo bi barem ljepše uz sve ovo za osvjetljenje 
i tako. 

Pitanje klupa i displaya na Urijama neću ponovno postavljati kao ni pitanje uspornika na 
raskrižju kod Doma hrvatskih branitelja, to će valjda nekada što u ingerenciji Grada, što u ingerenciji 
Županije biti riješeno. 

Pitanje koje bih postavila nametnulo mi se hodajući sada prema Gradskoj vijećnici sam srela 
nekoliko naših umirovljenika koji su mi se požalili da su bili u Zavodu za mirovinsko osiguranje, 
Ispostava Nova Gradiška, da tamo dugo čekaju na red za rješavanje svojih pitanja i da je tamo jako 
smanjen broj zaposlenika, navodno da ima samo jedna djelatnica. Ja znam da to nije u ingerenciji 
Grada, ali ako bi i Grad svojim utjecajem i Županija nešto učinili da ne bi mi ostali bez te ustanove i to 
bi bilo poražavajuće za umirovljenike koji teško i hodaju i bolesni su i invalidni da moraju putovati za 
rješavanje osobnih pitanja u Slavonski Brod.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Poštovana Vijećnice, zahvaljujem na pitanju. Direktore evo stavljam na 

uvid Vama, pa evo pokušajte se organizirati da se to napravi jer je, to je bilo prelijepo i najljepše 
igralište, najkvalitetnije i najskuplje. 2016. – 2024., koliko je to, osam godina, mora doći do nekakvog 
refrešanja. 
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Što se tiče, mi imamo druge nekakve, ja ne mogu sada uzeti i kvalitetno jer nemam ovlasti što 
se tiče toga, ali evo mi imamo neke druge informacije. Nama je zamoljeno još prije godinu dana da 
zbog mogućeg širenja Centra za socijalnu skrb, da li mi možemo ustupiti, odnosno prodati uz 
određene uvjete nekoliko prostorija, nekoliko kancelarija jer im je tamo kratko, odnosno nemaju 
dovoljno površine.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „To je pitanje za Mirovinsko, ne za Centar, već za Mirovinsko.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Mirovinsko, pardon, a ne za Centar, e to ne znam ništa, niti oni mene. Mi 

smo bili u kontaktu s njima jer njihova je fasada najgora u gradu, šest, sedam godina šaljemo im 
„ljubavna pisma“, nitko ništa, to je, ne znam, ne mogu komentirati jer točno ispod je radara totalno i 
ne postoji interes nikakav nekakve suradnje. Svima kojima smo poslali svi su uredili, svi su napravili. 
Meni je žao da ti ljudi žive i rade u takvim lošim uvjetima, ne odlučuju oni, odlučuje netko drugi. Da li 
ćemo ostati tamo, opet ja ne znam, niti će se to nas pitati nažalost, a da se pita mi bi znali što bi rekli.“ 

 
TOMISLAV SIGURNJAK: „U vezi uspornika na raskrižju Zrinske ulice i Ulice 

Kraljevićeve, Potočne, mi smo naručili projektnu dokumentaciju i prijavili smo taj projekt na Natječaj 
Ministarstvu unutarnjih poslova za financiranje i sanaciju tih kritičkih točaka. Sad, ako ne prođemo na 
tom natječaju mi ćemo to sami is financirati, ali kad se već otvorio natječaj mi smo se prijavili pa se 
nadamo da će biti neko sufinanciranje, znači po tom pitanju radi se.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ispričavam se što zadržavam, znam da Grad, nije nadležnost 

Grada, ali ako bi Grad, evo tu nam je i gospodin Slišurić iz Županijske skupštine i to, pa kada bi svi 
skupa malo, ne moramo tu gledati tko je tko politička opcija ili nezavisni ili ovo-ono, kada bi svi na 
njih djelovali. Šteta da izgubimo te ispostave, a i ovo što ste sami rekli, mislim baš ništa nisu napravili 
u obnovi te zgrade, pa kada bi svi skupa nekako svojim utjecajem, možda bi nešto i bilo.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom u ovom dijelu? 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ odgovorila je da je. 
 
IVAN ADŽIĆ nakon što je pozdravio nazočne: „Znači, prije nego što krenem, evo želim da 

članovi gradskih ustanova koji rade za Grad i izvršna vlast koja se ozlijedila ili bolesna na neki način 
ili tu bolesti, da se oporavi i da mogu funkcionirati da mogu pomoći našim građanima. 

Znači, htio sam nekoliko komentara i jedno pitanje. Prvi komentar je ova peticija koju smo 
imali, znači radi se o asfaltiranju Posavske ulice, nažalost ili na sreću ovaj način komunikacije između 
građana i izvršne vlasti nam je jedini ostao nakon ukidanja mjesnih odbora kojih nemamo i nemamo 
nekakve predstavnike. Nadam se da nam neće to doći kao uobičajeno da građani pišu peticije i da traže 
i neke svoje životne probleme i rješavaju kroz i na taj način. Tu se vidi znači usko grlo na neki način, 
možda tko zna Gradonačelnika ili Zamjenika ili Predsjednicu može doći ta odluka i na neki način se 
rješavati bilo koji problem. Naravno, mi podržavamo prvo da svi, sve ulice koje nisu asfaltirane, koje 
nemaju infrastrukturu, bile one kratke ili dugačke, znači imaju jednake uvjete koje trebaju imati kao 
građani Nove Gradiške ili cijelog ovog prostora oko Nove Gradiške tako da bi trebala ta peticija i da 
se prvo rješavaju takve ulice. 

Onda sam htio još komentar staviti na novu tržnicu. Koliko god ona izgleda ovako futuristički 
postavlja se pitanje koliko je ona adekvatna, odnosno praktična, odnosno nepraktična? Razgovarajući s 
djelatnicima koji dolaze tamo, znači postavlja se na neki način funkcionalnost same tržnice, znači od 
padanja kiše na primjer koja kada pade ili kada sunce zagrije i koliko će te stvari koje se prodaju znači 
na samoj tržnici biti adekvatne i koliko će izdržati na takvim uvjetima. 

Što se tiče obnovljivih izvora energije, naravno da podržavam to i Grad ide u dobrom smjeru u 
tome. Primijetio sam da tamo gdje će biti vrtić, stavljene su već točnim brojkom pet lampa koje 
obasjavaju prostor. Sada se postavlja pitanje odgovornog upravljanja, pet lampa za ništa, znači ja ću 
spomenuti na primjer samo Kolodvorsku ulicu kada dođete sa Željezničkog kolodvora nasuprot 
Autobusnom kolodvoru koliko je ona u mraku, a tamo imamo pet lampa kojim obasjavaju prazno 
polje na neki način. 
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Pitanje, što se tiče gradskih prostora u najmu. Znači, koliko Grad Nova Gradiška ima gradskih 
prostora u najmu, ne zanima me sada brojka već koliki su prihodi od tih gradskih prostora u najmu 
mjesečno ili godišnje ako se može to u pisanom dijelu izvidjeti, kakvi su ugovori tih prostora u najmu, 
koliko ima tih ugovora i koliko se novca dobiva, koliko Grad dobiva mjesečno, godišnje od tih 
ugovora?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Prvo se zahvaljujem na podršci, zaista nas je nešto zadesilo od kolegice, 

od pročelnice Ranisavljević, prije toga kolege Zebića, pa evo zamjenika Vidošića, evo svakom se 
nešto događa, preostao je jedino zadnji pročelnik Sigurnjak pa ga tjeram na godišnji da ode čim prije, 
da se makne i da se malo opusti da ako njega izgubimo, hvala Bogu svi ste vraćaju i živi smo i to je to, 
međutim da li nedostaju ti ljudi, uvelike nedostaju ti ljudi. Na ovoj sjednici trebao je biti 1. rebalans 
Proračuna, međutim evo nismo to mogli odraditi pa ćemo za sljedeću sjednicu. U svakom slučaju 
hvala na podršci i na razumijevanju. 

S druge strane, da, ovo sve što se radi, demokratski je peticija jedan od odličan po meni načina 
razgovora i komunikacijama s ljudima. Ja često puta i sam, ako odem u neku ulicu ako postoje ljudi 
koji su nezadovoljni, a ima ih tako naravno da ih ima svagdje jer grad je bio dugo, dugo zapušten, 
zamolim da se napravi peticija pa evo jedan od rezultata tih peticija da će tri lokacije, znači nastavak 
Kovačevačkog brda ili od Prognaničkog naselja cijeli onaj dio, nakon toga produžetak braće Radića i 
produžetak ove zadnje ulice Voćarske, da će svi dobiti priključak na vodu. Vrijednost projekta je 
preko 200.000,00 eura kojem smo mi većim dijelom osigurali u Proračunu, ali upravo peticija na sve 
tri lokacije bila je dovoljan razlog da to ubacimo u Proračun prošle godine i da to realiziramo i 
naravno da izvršimo pozitivni pritisak na Vodovod zapadne Slavonije da ubaci u svoj Plan jer ima 
jako puno posla i da to realiziraju. 

Ovo je isto bila dobra priča vezano za Posavsku ulicu kod Doma Bešlića, mi smo promptno 
reagirali i tu smo jasni, imamo još nekakvih tih peticija koje ćemo lagano rješavati pod jedan pozitivan 
pritisak jer često puta imate dva, tri projekta koje morate se odlučiti za koji i onda je nama se lakše 
odlučiti da ne ide netko okolo da žica Dinku, moju predsjednicu ili Borislava ili mene, već mi imamo 
dokumentirano da ljudi zaista iz tog prostora žele nešto bolje, potpišu se i onda usmjerimo sredstva, 
onda nam je lakše odlučivati. 

Da, pet lampi u ništa što bi rekli, a vidjeti ćemo za godinu, dvije kada budemo imali vrtić, 
kada budemo imali školu onda ćemo morati još malo ne prorijediti, pro gustiti tu da bude još bolje 
osvijetljene jer puno, nekoliko stotina djece isto tako vrtićke dobi prolaziti odavde s njihovim 
roditeljima. Ne možemo sada napraviti projekt bez rasvjete pa onda ga za dvije godine lupati, razbijati 
postojeći asfalt i ići s novom rasvjetom. Tako da moramo sve u kompletu napraviti, neka gori, kako 
gori vidjeti ćemo da li se zaista može isključiti u nekom periodu sada dok se ne krene s radovima i 
realizacijom. To je pitanje za tehnički dio uprave i to je to. 

Što se tiče gradskih prostora, ja ću Vam reći da koliko se sjećam bilo je 11, 12 prostora 2016. 
godine koji su zjapili prazni u vlasništvu Grada, mi smo dali dosta mekane uvjete, dosta povoljnu 
cijenu, ustvari jako povoljnu cijenu jer bilo nam je bitno da netko uđe unutra. Odbili smo mu 
kompletnu njegova ulaganja što je značilo da nisu plaćali najamninu nekoliko godina i pokazalo se da 
je to bila dobra odluka jer svi manje-više su ostali u tim prostorima. Danas su ti prostori puni, danas ti 
prostori zapošljavaju i danas ti prostori imaju određene prihode, prihode prema Gradu. Konkretne 
vrijednosti će te dobiti sljedeći puta pismeno da vidimo o čemu se radi, međutim prošlo je puno godina 
i vrijeme je da povučemo refu i da napravimo reviziju, reviziju cijena jer kažem bili su 3,00, 4,00, 5,00 
eura, ispod 4,00 eura su bile cijene najma, međutim danas je to bagatelno, danas je to, ne možemo ipak 
više ostati na tome, veliki su pritisci sa strane da dignemo tu cijenu, da je povećamo, ne strašno, ali da 
opet prihodi Grada budu veći jer tržište diktira tu cijenu, ako plaćate 10,00, 12,00, 15,00 eura 
privatniku zašto bi Gradu plaćali 3,00 eura? Nećemo dići na 15,00 eura, a možemo dići na 7,00 eura, 
možemo dići na 8,00 eura i poduplati naše prihode. Opet, vidimo da svi koji su ušli u taj najam da su 
stabilni, da su dobri, da rade, da zarađuju. To nam je bitno, a i morati će na kraju krajeva razumjeti i 
taj naš postupak da moramo pratiti trendove, da ne možemo ostati jer netko bi rekao to je 
pogodovanje, moramo se suzdržati od toga. 

Ovo će te dobiti, ovo sam ja mislim sve više-manje odgovorio.“ 
 
DINKA MATIJEVIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorima? 
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IVAN ADŽIĆ odgovorio je da je.       
 
Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga Predsjednica Gradskog vijeća zaključila 

je rad po ovoj točki Dnevnog reda.         
   

 
Točka 2. IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA NOVE GRADIŠKE ZA    
   RAZDOBLJE SRPANJ - PROSINAC 2023. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu.  

 
MARIJAN RADIĆ nakon što je pozdravio nazočne kao i sve koji prate sjednicu putem 

medija u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: „Kolegice i kolege, 
zakonodavac je propisao da gradonačelnik dva puta podnese Izvješće o svome radu.  

Kada raspravljamo o prvih šest mjeseci siječanj – lipanj onda Gradonačelnik ima prostora i 
mjesta da kaže iz razno raznih razloga da nešto nije realizirano iz razloga što je bilo, ne znam, kratko 
vrijeme, ovo, ono. 

Ovo Izvješće na kraju godine je faktički cjelogodišnje izvješće, ali često poistovjećujemo da je 
rad gradonačelnika - Gradska uprava – ne. Gradonačelnik je prvi čovjek Grada sa svim ustanovama od 
Vrtića preko Učilišta, Knjižnice, Muzeja, Turističke zajednice do Javne vatrogasne postrojbe, kao i od 
svih tvrtki od CEKOM-a koji nam je tamo dolje najjužnije preko Industrijskog parka, naravno preko 
Odlagališta i do Eko konga. Ne treba zaboraviti da Gradonačelnik mora brinuti i o udjelu našem od 43 
posto u vlasništvu Vodovoda zapadna Slavonija. Da bi sve funkcioniralo jedna od najvećih zadaća i 
najvažnija zadaća je prihodovna strana pa ću samo s dva do tri primjera reći što je to bilo uspješno, što 
je to donijelo uspjeh da ovaj grad normalno funkcionira čak više i uspješnije od očekivanog. 

Primjer 1. – Komunalna naknada vam je u prihodovnoj strani negdje 15 posto našeg 
Proračuna. Prije pet, šest godina ona je iznosila, govoriti ću sada u eurima, tada je to bilo u milijunima 
oko 690.000,00 eura, danas, ono kada promatramo 2023. godinu, ta ista komunalna naknada je 
1.300.000,00 eura bez onoga dijela koji smo preuzeli od Hrvatskih voda pa vršimo uslugu pa i tamo na 
tih 400.000,00 eura dobivamo nekakvih desetak posto, znači možemo govoriti gotovo oko 
1.500.000,00 eura. Znači, to je značajan prihod koji se i značajno povećao.  

Kod stavke 2. - Prije samo par godina u ovome gradu, o tome smo nešto govorili, često to 
bude tema i na Aktualnom satu, broj uposlenih bio je 3500, danas je preko 5500, a jedna od 
najvažnijih stavki u proračunskoj strani Proračuna je prihod od poreza i prireza, prireza više nema, 
govorimo o 2023. tada je još bio i prirez. S ovim povećanjem zaposlenih povećao se i prihod te stavke. 

Imamo onu 3. stavku – to su europski fondovi. Ovoga trenutka kada smo raspravljali u ovoj 
Vijećnici na Aktualnom satu nismo se složili da je, govorili smo samo o negativnoj strani onoga što mi 
nismo bili razvijeniji, međutim ako pogledate 2023. godinu, drugo polugodište, otvoren je CEKOM, 
druga po vrijednosti investicija u povijesti ovoga grada, samo je veća bila aglomeracija, ali 
aglomeracija se odnosi na Rešetare, Cernik i Novu Gradišku, a CEKOM isključivo našeg Grada. 
Znači, Centar za kompetencije nešto što često volimo se hvaliti, ne hvaliti, moramo biti ponosni, od 
Bregane do Lipovca ne postoji, pa čak ni u belom Zagreb gradu. To je nešto što nas svrstava za oktavu 
više, za poželjniji grad. Nove tehnologije, suvremene tehnologije i naravno i tu moramo u svakom 
slučaju valorizirati doprinos aktualnom Gradonačelnika koji kroz sve te godine bio na tome tragu i 
kada su drugi možda bili skeptici i možda to željeli zaustaviti on je ustrajao zajedno s direktorom 
Đanićem. To smatram vrlo uspješnim. 

Naravno, četiri kapitalna projekta 2023. godine koja su bila u Proračunu što se tiče gradnje 
infrastrukture, samo ću o ta četiri reći, od stadiona Sloge, kružnog toka Paun, Željezničke do Tržnice 
su realizirana i to u zadanim rokovima, kvalitetno odrađena. Onaj dio koji je jako bitan u drugom 
polugodištu 2023. bio je, imati viziju, imati znanje predložiti Proračun jer taj Proračun ima za 
posljedicu način na koji ćemo u budućnosti, u budućem vremenu nešto napraviti, kako ćemo poboljšati 
standard, kako ćemo našim građanima omogućiti bolje i komfornije življenje. 

Primjer vam moram dati i iz toga dijela. Ovoga trenutka svi gradovi više-manje s nekim malim 
iznimkama imaju strašno veliki problem u odlaganju komunalnog otpada. Grad Nova Gradiška nema. 
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Meni je žao, to sam zaboravio, ali tražiti ću jednu tematsku ovdje sjednicu da pokažemo kako je 
izgledalo to Odlagalište onoga trenutka kada je došao gospodin današnji Gradonačelnik. To je bila 
jedna neuredna deponija, poludivlja. Danas s ponosom kažem naša Deponija, naš ponos i što sam sada 
htio reći u Prijedlogu aktivnosti za ovu godinu, znači to su bile aktivnosti 2023., je bila treća ploha. 
Treća ploha 200000 tona koja, da ne zaboravi se, biti će sufinancirana s 90 posto prihvatljivih 
troškova, a cijena koštanja izrade takve plohe, pripreme tla, terena i svega ostaloga je 1.700.000,00 
eura. Samim time dolazimo do zaključka da zahvaljujući aktivnosti, umješnosti Gradonačelnika i 
naravno direktora Odlagališta dolazim u situaciju da možemo imati jedan kapitalno vrijedan objekt. To 
su one reference, to je ono što nam daje za pravo u našem Klubu kada smo rekli, Gradonačelnik je 
uspješno radio i tako treba nastaviti. Završiti ću svoju raspravu sljedećim, što bi dao Tomašević da ima 
viziju kao Grgić?“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba Hrvatske demokratske zajednice: „Evo samo, za ovo što 

je dr. Rakas rekla i ja kao županijski vijećnik, jedino što mogu, a to je postaviti vijećničko pitanje na 
Županijskoj skupštini vezano za zgradu Mirovinskog i to nije nikakav problem. 

Što se tiče nagrada o kojima je govorio Gradonačelnik nadam se da će one nas lansirati u 
grupu razvijenih gradova u Republici Hrvatskoj.  

Taman kada sam pomislio da je gospodin Radić dostigao vrh, on je nadmašio samoga sebe. 
Gospodine Radiću, ja Vam čestitam. 

Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmatrao je Izvješće o radu Gradonačelnika 
Grada Nove Gradiške za razdoblje srpanj – prosinac 2023.. Nakon analize toga Izvješća koje je vrlo 
opsežno i tehnički korektno moramo reći da nije sporno da je ovaj Gradonačelnik i ova Gradska 
uprava imala i pozitivnih rezultata koji su pozitivno djelovali i na Grad Novu Gradišku i na naše 
sugrađane, međutim Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice kod razmatranja ovakvih točaka 
dnevnog reda, a i kod točaka dnevnog reda koje se odnose na usvajanje rebalansa Proračuna i tako 
dalje, moramo izreći nešto što se možda nekome neće svidjeti, ali mislim da je to realnost. Na sva ta 
izvješća, na sve prijedloge Proračuna određenu sjenu baca potvrđena optužnica protiv našeg 
Gradonačelnika za osnovanu sumnju za korupciju, a vezano za Biosol i za Reciklažno dvorište. Dakle, 
kada god o ovim temama raspravljamo mi na Klubu vijećnika uvijek se uhvatimo na kraju u toj priči, 
u tom komentaru gdje se u negativnom kontekstu spominje i Grad Nova Gradiška i Gradonačelnik 
tako da je nama sve to pomalo suspektno i ni na koji način ne želimo sudjelovati svojim glasovima u 
tom jednom procesu. Iz toga razloga Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će glasovati 
protiv ovoga Izvješća.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Gospodin Marijan Radić, prvo ću se referirati na njega, Marijan Radić, 

vijećnik, ujedno i član Nadzornog odbora Odlagališta kao malo dijete se veseli svim uspjesima te 
tvrtke i on to emotivno ne može suspregnuti, zato je takav na kraju krajeva i to je dobro da je takav, 
što da je bilo drugačije kao što je bilo prije pet, šest, osam, deset godina, vjerojatno bi se rasplakao, 
međutim sretan je zbog toga što Odlagalište strašno napreduje, što smo pohvaljeni sa svih strana, 
govorimo o inspekcijama koje govore da je naše Odlagalište uzorno Odlagalište gdje evo 39 posto 
smo ne natjerali, is pregovarali, iz dogovarali, osvijestili ljude, građane našega grada da toliki broj, 
toliku količinu smeća odvoje, recikliraju, stave u svoju privatnu kompostanu. Mi smo imali tristotinjak 
kompostera koje smo podijelili i to je veliki, veliki uspjeh za Grad jer vidimo, Zagreb se lomi na 
jednom pitanju, a to je smeće. Pasti će Uprava ili neće pasti ako ne riješe pitanje smeća. Naravno, onda 
tu imate i velikih tvrtki koje su vezani za to smeće, koje su konzumirale velike ugovore i te tvrtke su 
često puta pod određenim sumnjama istražnim, nisu okrivljene, ali su također pokrenuti mnogi 
kazneni postupci, međutim to i dalje nekako funkcionira i bez tih tvrtki ako ne bi participirale u tome, 
Zagreb bi postao Milano ili već oni talijanski gradovi koji znate kako bude i što bude. To je život, ne 
možete, morate raditi s nekime, s nekime ne morate raditi, oni su se busali da neće raditi, međutim 
kada su vidjeli da ipak neke stvari se rade korektno čak su i sudske odluke u tom smjeru da je sve što 
je rađeno rađeno je korektno iako je to izgledalo malo nakaradno, ali to je politika i politički bodovi se 
kupe upravo na takvim stvarima. Ja bih rekao isto tako da je i politički gospodin Slišurić, ovo je samo 
kupovanje političkih bodova, ali moram naznačiti da nakon mog prvog postupka kada sam izašao 
nakon 90 dana iz istrage i kada sam izašao pred ljude, a nisam imao pokriće stranke ni partije već 
imenom i prezimenom i kada sam stao među naše Novogradiščane i Novogradiščanke, a isto ste Vi na 
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isti tron ste stali gdje ste objavljivali svoje vizije i poruke jer ste bili kandidat za gradonačelnika, zašto 
su građani ovoga grada meni dali 3500 glasova, a Vama 800 ili 900? 

Mislim, to je moj odgovor na ovu Vašu konstataciju da li oni vole „kriminalce“ ili ne vole, ja 
znam da ste Vi čisti i čistunac do kraja jer ste pravnik i znate i vrlo ste u jednom suženom prostoru pa 
znate sve što smijete, što ne smijete. Ja vjerujem da Vam ne može nitko izvući pero i naći da je crno ili 
da je bijelo, a ipak su odabrali čovjeka koji je onako na listi, čiji su plakati zalijepljeni po zgradama, 
po drveću s nekakvim vrijednostima koliko košta ili koliko je vrijednost toga kao onim na starom 
zapadu, međutim ljudi su reagirali kako su reagirali. Ja živim već tri godine pod tom etiketom jer to je 
ono svatko vas vidi, da ti ili pet ili vas potapšati po leđima, a onda na kraju nalijepi čičak s natpisom 
„kriminalac“, to nekada boli, to nekada je tako, međutim žao mi je što sustav ove Države ne 
funkcionira normalno, da je taj postupa bio gotov u godini dana, a kod mene u mom predmetu ulazimo 
skoro u četvrtu godinu da nije postupak niti pokrenut. Ja i moja obitelj živimo s tim, mi liježemo s tim, 
mi se budimo s tim i žudimo i vapim da što prije krene i da dokažem, da pokažem ja ono što ja imam i 
što uistinu se dogodilo na kraju krajeva. 

A sada da se vratimo na te projekte koje ste spominjali, riječ je o Biosolu. Mi smo imali veliki 
kontroling na tom projektu i SAFU i ARPA i ne znam više tko i svi su utvrdili, čak ARPA koja 
kontrolira SAFU je utvrdila da nema ni jedne greške na tom projektu i da je to uzorit primjer i da svi 
se trebaju ugledati na takvom primjeru, na takvom projektu i ono što je najvažnije da nam žele sve 
najbolje u razvoju budućih projekata, a na osnovu toga „kriminaliziranog“ projekta smo odmah dobili 
još jedan Biosol II., koji smo opet dobro odradili, Biosol plus. Naravno, to nije dovoljno bilo da nam 
ne vjeruju pa su opet uletjeli u Tehnološki inkubator. Ja podržavam to, sve se mora kontrolirati, pa su 
nam tri, četiri puta dolazili iz Ministarstva, pa su nam dolazili iz SAFU-a isto četiri, pet terenskih 
kontrola, bušenje podova, gledanje, mjerenje zidova, kvadratura i tako dalje. Nisu utvrdili ništa, sve je 
po PS-u, pa nam je onda upala isto tako ARPA koja kontrolira SAFU pa i oni su rekli da je projekt bez 
uvjetno, bez pogovora, bezuvjetno napravljen odlično. Naravno, tu ne bi bio kraj dok nije ušla krim 
policija i OLAF prošle godine negdje u ovo doba. Oni su bili, uzeli svu dokumentaciju, sve što je 
moglo, otišli su i ono što me veseli da djeluju europski, za razliku od drugih oni su nam u 12. mjesecu 
objavili da su prošli sve pismeno, da su proanalizirali i da prekidaju s bilo kakvim oblikom istrage jer 
su zaključili da smo sve odlično odradili. 

Meni nije drago kada me direktor zove i kaže krim policija je ušla tamo, pa je ušla ovdje, pa je 
ušla tamo. Ja ću vam reći pod kakvim ja okolnostima živim. Samo u periodu kada sam vratio se nazad, 
ja sam imao 28 istraga, 28 puta je policija dolazila kod mene, dobar dan, dobar dan, ja sam rekao ljudi 
pa već smo se i po kumili koliko se znamo, ali ništa, neka kontroliraju, neka rade svoj posao. Uz to sve 
skupa, uz te pritiske, naravno u svih 28 nisu našli ništa, jednostavno i ne mogu što naći. Zaista smo 
Grad koji radi, možemo pogriješiti, ljudski je pogriješiti ali čak ni te greške nisu bile do sada. Ne znam 
što više reći, nije mi drago da je takva situacija, je, razapeli su me, stavili su me pod sve medije ne 
znam ni ja što zbog nekoga, nečega da je netko nekome rekao nešto. Danas javno iznose i prepiske 
drugih ljudi koji traže pola, uzimaju toliko, to ne djeluje kažnjivo, zapošljavaju, to ne djeluje ništa 
kažnjivo, to ni ne djeluje ništa suspektno, a ono što je meni to nametnuto, to ja više ne mogu reći, ne 
želim o tome i ako svaki dan sam u tome na kraju krajeva. Vidjeti ćemo dalje, ja se nadam da će biti 
što prije i da ću dokazati svoju nevinost koju tvrdim od početka jer da je nešto napravljeno, rekao bih 
hajde idem van, idem dalje i gotovo, to su minorne kazne i uvjet i ostalo za djelo koje nije počinjeno i 
tako dalje, međutim znam što je bilo i ostajem čvrsto kod toga i podnio sam najveći teret i moja obitelj 
je podnijela najveći teret i moji najbliži prijatelji su podnijeli ogroman teret da vas strpaju 90 dana u 
samici pokraj bivšeg premijera, u tom smo rangu otprilike. Međutim Grad poslije ovoga stvarno nije 
dobio nikakve negativne nalaze, ništa, sve što radimo, radimo korektno i tako mora biti, drugačije ne 
znam. Truditi ćemo se i dalje, ja ovaj taj dio jednostavno navikao sam pa maknem ga kao što ću prvog, 
za Uskrs ću maknuti nakon pet tjedana ovo i vjerojatno ću zaboraviti ga, a sada mi stvara veliki teret 
jer moram spavati u tome na kraju krajeva 24 sata, međutim vjerojatno prvi dan u ponedjeljak, Uskrsni 
ponedjeljak već ću i zaboraviti da sam to imao. Tako se ponašam i prema ovome iako će me dočekati, 
nadam se ne drugog dana, ali to ćemo porazgovarati s dr. Ljepšom. 

Radimo, trudimo se, dajemo sve od sebe i mislim da stvarno razvijamo grad u pozitivnom 
smislu vodeći politiku nezavisnu, političari jesmo, ali ne dobivamo instrukcije, ne dobivamo nalaze, 
ne dobivamo ništa i ne trebamo se prošetati do Broda, pokucati na neka vrata slušati što će mi netko 
reći ili Zagreb ili Bruxelles ili negdje drugdje, radimo po intuiciji naših sugrađana, isto tako svi moji 
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vijećnici su nezavisni ljudi, profesori, direktori i ne znam više što, radnici, djelatnici turistički i tako 
dalje i zato volimo taj grad i želimo ga razvijati i tako će biti, a ovo je samo rezime svega 
prošlogodišnjeg, šest mjeseci prošle godine što smo radili tako ćemo nastaviti i dalje. Puno je 
projekata i puno treba biti kontrole i neka budu, neka dođu. Mi ih čekamo spremno.“ 

 
DINKA MATIJEVIĆ: „Zahvaljujem Gradonačelniku i ja bih unatoč ovoga, mada mi je žao, 

moram priznati što se Izvješće koje je napisano zaista opsežno na sve ovoliko stranica o radu 
Gradonačelnika koji je zapravo i predsjednik Skupštine u svim našim tvrtkama isto tako u gradskim 
ustanovama i da je ovo odlika njega kao vođe tima ili menadžera da tako kažem, ali veže dakle i ove 
sve ove ostale vrijedne ljude, prije svega naše pročelnike, voditelje odsjeka onda i sve zaposlenike 
Gradske uprave, direktore gradskih tvrtki i ne može se reći da ovdje nisu upisani itekako dobri 
rezultati i da ova Uprava i ovaj Gradonačelnik nije radio dobro. 

Sve pohvale, čestitke, a evo žao mi je što se zapravo danas reklo da se ovo Izvješće neće 
usvojiti zbog podignute optužnice jer ovdje se trebalo iščitati, ja sam mislila da ćemo zaista raspraviti 
o ovome što piše u ovom Izvješću, a ne o nekakvoj optužnici. To ćemo ostaviti čovjeku da se on s time 
bori kao što je i sam rekao. Tako još jednom, moje iskrene čestitke Gradonačelniče i Vama i cijelom 
Vašem timu.“       

 
 Budući se za raspravu više nitko nije javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Izvješće o 
radu na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 2 „protiv“, 2 „suzdržana“ od 
glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavka 2. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni 
tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Gradonačelnika Grada Nove Gradiške 

 za razdoblje srpanj - prosinac 2023.  
 
KLASA: 024-03/24-01/05 
URBROJ: 2178-15-01-24-2 
 
 (Izvješće i Zaključak su prilog Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
 

Točka 3. PRIJEDLOG ODLUKE O TRANSFORMACIJI PROSTORNOG PLANA        
    UREĐENJA GRADA NOVE GRADIŠKE 
Točka 4. PRIJEDLOG ODLUKE O TRANSFORMACIJI GENERALNOG        
    URBANISTIČKOG PLANA GRADA NOVE GRADIŠKE 
 
 DINKA MATIJEVIĆ: „Predlažem, s obzirom da se u 3. i 4. točki Dnevnog reda radi  o 
transformaciji Prostornog plana i Generalnog urbanističkog plana Grada Nove Gradiške, odnosno o 
digitalizaciji, da nas izvjestitelj izvijesti i o jednoj i o drugoj točki i da objedinimo raspravu, dakle 
predstavnici klubova odmah se možete očitovati, onda ćemo glasovati o jednoj i drugoj točki.“   
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Tomislav Sigurnjak, dipl. ing. geodezije, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
SARA ŠEFER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: 

„Nezavisna lista gospodina Vinka Grgića razmotrila je Prijedlog odluke o transformaciji Prostornog 
plana uređenja i o transformaciji Generalnog urbanističkog plana Grada Nove Gradiške i prihvatiti 
će.“ 
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MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je Prijedlog odluke o transformaciji Prostornog 
plana uređenja Grada Nove Gradiške kao i Prijedlog odluke transformacije Generalnog urbanističkog 
plana Grada Nove Gradiške, s obzirom na ovo pojašnjenje i usklađivanje, te 100 % financiranje, Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će prihvatiti i točku broj 3. i točku broj 4..“ 
 

  Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
odluke o transformaciji Prostornog plana uređenja Grada Nove Gradiške i Prijedlog odluke o 
transformaciji Generalnog urbanističkog plana uređenja  Grada Nove Gradiške na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja na temelju članka 113. a Zakona o prostornom uređenju („Narodne novine“ broj 
153/13., 65/17., 114/18., 39/19., 98/19. i 67/23.) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška, pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 
 

O D L U K U 
o transformaciji Prostornog plana uređenja   

Grada Nove Gradiške  
 

KLASA: 350-02/24-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-03 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja na temelju članka 113. a Zakona o prostornom uređenju („Narodne novine“ broj 
153/13., 65/17., 114/18., 39/19., 98/19. i 67/23.) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška, pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“ broj 7/22.) donijelo je   
 

O D L U K U 
o transformaciji Generalnog urbanističkog plana uređenja   

Grada Nove Gradiške  
 

KLASA: 350-02/24-01/02 
URBROJ: 2178-15-01-24-03 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 5. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O         
    UREĐENJU PROMETA NA PODRUČJU GRADA NOVA GRADIŠKA  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

 DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je ovu točku Dnevnog reda i utvrdio da je 
pribavljena i prethodna suglasnost Ministarstva unutarnjih poslova, Policijske uprave Brodsko 
posavske, međutim, bez obzira na tu činjenicu malo je neobično da mandatne kazne izriču prometni 
redar i komunalni redar, kaže članak 2. kojim se mijenja članak 40 mogu izreći, naplatiti novčanu 
kaznu na mjestu počinjenja prekršaja u okviru svojih ovlasti i izdati obavezni prekršajni nalog u 
okviru svojih ovlasti. 
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Znači, novčana kazna od 270,00 eura za prekršaj za ako počini pravna osoba, 70,00 eura 
odgovorna osoba u pravnoj osobi novčana kazna 135,00 eura, fizička osoba, obrtnik novčana kazna 
30,00 eura ako je prekršaj počinila fizička osoba. 

Ja prvi puta se, moram priznati susrećem s ovime da dio ovlasti koje ima policija za izricanje 
mandatnih kazni sada to imaju redari prometni i komunalni. Malo neobičan način izricanja mandatnih 
kazni, nisam siguran da je baš bez obzira što je došla prethodna suglasnost da će to imati nekog boljeg 
efekta u prevenciji prekršaja na našem području, dapače, moglo bi samo izazvati probleme upravo 
prometnim i komunalnim redarima kod izricanja i naplate tih kazni no naravno budućnost će pokazati 
da li će do toga doći ili neće. Po nama je to ovako malo nategnuto i vrlo na granici neke pravne norme 
i tumačenja i iz tog razloga Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će biti suzdržan.“ 

 
KREŠIMIR KUŠENIĆ nakon što je pozdravio nazočne, u ime Kluba Nezavisne liste grupe 

birača nositelja Vinka Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste razmotrio je Prijedlog ove odluke i 
podržati ćemo.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 2 „suzdržana“od 
glasovanja na temelju članka 5. Zakona o sigurnosti prometa („Narodne novine“ broj 67/08., 48/10., 
74/11., 80/13., 158/13., 92/14., 64/15., 108/17., 70/19., 42/20., 85/22., 114/22. i 133/23.), uz prethodnu 
suglasnost – Rješenje Ministarstva unutarnjih poslova Policijske uprave Brodsko-posavske, Klasa: 
UP/I-211-05/24-05/86, Urbroj: 511-11-03-24-4 Z.Z. od 29 2. 2024. i članka 34. stavak 1. alineja 2. 
Statuta Grada Nova Gradiška, pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o uređenju prometa na području grada Nova Gradiška  
 

KLASA: 340-02/24-01/06 
URBROJ: 2178-15-01-24-5 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 6. PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA ZA DODJELU SREDSTAVA        
    POMOĆI ZA UBLAŽAVANJE I UKLANJANJE POSLJEDICA            
    PRIRODNIH NEPOGODA NASTALIH U SRPNJU 2023. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Tomislav Sigurnjak, dipl. ing. geodezije, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 

vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je ove materijale za ovu točku Dnevnog reda i 
važno je reći da je Županija, dakle u prvom navratu od Vlade dobila za otklanjanje ovih šteta 
3.277.584,00 eura, to je bilo 27. 7. 2023.. Nakon toga aktivnošću  lobiranjem župana Brodsko 
posavskog, gospodina Danijela Marušića i saborskog zastupnika, gospodina Pere Ćosića značajno je 
dignut taj iznos tako da je sljedeća tranša i povećanje toga iznosa bila 1.600.000,00 eura dodatnih 
sredstava. U prvom navratu, dakle s 3.200.000,00 eura moglo bi se nadoknaditi samo 39,46 posto svih 
šteta na Županiji. To je važno spomenuti jer da nije bilo te aktivnosti izvršne i zakonodavne vlasti 
Županije, ostali bi na ovom prvotnom iznosu koji je izuzetno malen tako da u svakom slučaju se treba 
zahvaliti i gospodinu Marušiću i gospodinu Ćosiću na ovim novim aktivnostima. Grad je dobio onaj 
iznos koji je gospodin Sigurnjak rekao i tih 70 naših sugrađana će biti obeštećeno u onom iznosu koji 
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je spomenut. Smatramo to dobrom odlukom i Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će 
podržati ovu Odluku.“ 

 
MATEJ ZBORIL u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka Grgića: 

„Klub vijećnika Nezavisne liste Vinka Grgića razmotrio je Prijedlog ove odluke te će je također 
prihvatiti.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju Zakona o ublažavanju posljedica prirodnih nepogoda („Narodne 
novine“ broj 16/19.) i  članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški 
glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o kriterijima za dodjelu sredstava pomoći za ublažavanje i uklanjanje  
posljedica prirodnih nepogoda nastalih u srpnju 2023.  

 
KLASA: 300-01/23-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-23-11 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 7. PRIJEDLOG ODLUKE O UKIDANJU STATUSA JAVNOG DOBRA U        
    OPĆOJ UPORABI NA KČ.BR. 842/2 k.o. NOVA GRADIŠKA 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Tomislav Sigurnjak, dipl. ing. geodezije, 
v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 JELENA KOVRE nakon što je pozdravila nazočne, u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste 
grupe birača Vinka Grgića: „Proučili smo točku, sada nam je pročelnik to još i detaljno objasnio i 
zbilja mislimo da je sve jasno i kao takvu ćemo je podržati.“ 
 
 DAVORIN SLIŠURIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je razmotrio ovu točku Dnevnog reda, međutim meni stalno 
negdje zvoni da je ova Ulica bila na nekom Dnevnom redu nečega, možda u nerazvrstanim cestama ili 
negdje, nije sada ni bitno. 
 Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je razmotrio, kažem, ovu točku Dnevnog reda 
i istu će podržati, samo gospodine Pročelniče hajde pogledajte Izvod iz posjedovnog lista, kvadratura 
Vam se ne poklapa, u dopisu je 420 m2, a u Izvatku je 430 m2. Ja bih vjerovao ne Vama. Izvod iz 
posjedovnog lista, to je samo 10 kvadrata, to nije strašno. Evo, dobio sam potvrdu iz Kluba 
nezavisnih, dakle to je ipak istina. Biti ćemo za.“ 
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
odluke uz ispravak na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 35. 2. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima 
(„Narodne novine“ 91/96., 68/98., 137/99., 22/00., 73/00., 129/00., 114/01., 79/06., 141/06., 146/08., 
38/09., 153/09., 143/12., 152/14., 81/15. i 94/17.) i članka 34. stavak 1. alineja 16. Statuta Grada Nova 
Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 
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O D L U K U 

o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 
 na kč.br. 842/2 k.o. Nova Gradiška  

 
KLASA: 940-01/24-01/05 
URBROJ: 2178-15- 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 8. GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA       
    ZA PODRUČJE GRADA NOVE GRADIŠKE ZA 2024.  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Klub vijećnika Nezavisne liste gospodina Vinka Grgića razmotrio je dostavljene materijale, 
odnose se na Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje grada Nova 
Gradiška za 2024. godinu i kao takve ćemo ih i prihvatiti.“ 
 
 MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice razmotrio je također Prijedlog godišnjeg provedbenog plana 
za unapređenje zaštite od požara na području grada Nove Gradiške za 2024. godinu. Dobro je da će se 
stvari urediti u smislu normativnim, tehničkim, urbanističkim i tako dalje, ali ovdje je napose bitno 
vatrogasna oprema i tehnika možda je tu u najvećem problem jer znamo već otprije da je problem i 
hidrantske mreže i po ovim ranijim izvješćima znamo da su auto ljestve na protupožarnim vozilu 
godinama izvan funkcije, pa evo nadamo se da će ovim Prijedlogom provedbenog Godišnjeg plana sve 
to poboljšati i u tom pogledu Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će podržati ovaj 
Prijedlog.“      
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
godišnjeg provedbenog plana na glasovanje.  
 

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“,  bez 
„suzdržanih“od glasovanja na temelju članka 12. stavak 3. i članka 13. stavak 4. Zakona o zaštiti od 
požara („Narodne novine“ broj 92/10. i 114/22.) usklađivanja Procjene ugroženosti od požara i 
tehnoloških eksplozija i Plana zaštite od požara Grada Nova Gradiška i članka  34.  Statuta Grada 
Nova Gradiška – pročišćeni tekst („Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN 

unapređenja zaštite od požara  
za područje grada Nove Gradiške za 2024.  

 
KLASA: 250-01/24-01/01 
URBROJ: 2178-15-01-24-1 
 

(Godišnji provedbeni plan je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 9. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU RAVNATELJLICE GRADSKE      
    KNJIŽNICE NOVA GRADIŠKA 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. pročelnika 
Stručne službe Grada. 
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 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
 VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste grupe birača nositelja Vinka 
Grgića: „Naš Klub će prihvatiti imenovanje gospođe Marije Bradašić Mikolčević.“ 
 
 MARIJA MIHALJEVIĆ u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice: „Klub 
vijećnika Hrvatske demokratske zajednice sada je upoznat s ovim okolnostima i raspisanim 
natječajima u Gradskoj knjižnici Nova Gradiška. Znamo od ranije da smo već imali jednu v. d. 
ravnateljicu i vidimo da se nešto desilo, da nije riješeno ili da nije položen stručni, ne ulazim, s toga u 
ovom slučaju, više radi opreza, Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će biti suzdržan 
svakako sa željom da predložena, ja ne znam da li to v. d. ravnateljica ili ravnateljica?“ 
 
 ZLATKO ZEBIĆ: „Ravnateljica.“ 
 
 MARIJA MIHALJEVIĆ: „Da se ispuni uvjeti da konačno u Knjižnici zaživi djelatnost i da 
sve bude u najboljem redu.“ 
 
 DAVORIN SLIŠURIĆ: „Vraćam se Zagrebe tebi, otprilike bi to moglo biti. Ja mislim da se 
svi sjećate imenovanja, odnosno razrješenja gospođe Dakić Urban i imenovanje gospođe Ernestine za 
v. d., tada smo mi iz Hrvatske demokratske zajednice upozoravali da je to nezakonito i da to 
imenovanje neće polučiti nikakav uspjeh i to se i dogodilo nažalost. 

Sada smo otprilike na početku, vraćamo se na nulu i sada predlažemo drugu osobu koja 
također ne ispunjava uvjete Natječaja, koja također mora ići na trogodišnje doškolovanje ili kako se to 
već zove. Moje pitanje: „Da li je gospođa Ernestina u radnom odnosu na neodređeno vrijeme ili je u 
radnom odnosu na određeno vrijeme u Knjižnici?“ 

Sljedeće pitanje, da li netko od zaposlenika Knjižnice ima uvjete koje se traže po Natječaju, ali 
se na isti iz nekih razloga nije javio i da li bi s tom osobom, ako postoji, trebalo obaviti razgovor i 
imenovati nekoga iz Gradske knjižnice, a ne na ovaj način rješavati ovaj kadrovski problem. Nažalost, 
to se događa da tako kažem sukcesivno i vrlo često i s tom praksom bi konačno trebalo prekinuti jer i 
sami vidite da ne donosi rezultate i gospodin Gradonačelnik je rekao danas na Aktualnom satu da se 
ulažu velika sredstva i gradska i državna u taj prostor, da slijedi preseljenje i sve ostalo. To smo 
očekivali od gospođe Ernestine da će biti spremna za tako nešto, međutim očito od toga ništa. 

Dakle, hoćemo li mi imenovanjima v. d. i primanjima u radni odnos na neodređeno vrijeme 
gomilati broj zaposlenika u Knjižnici, stvarati nepotreban broj, neproduktivan broj radnika i do kada 
ćemo tako raditi naopako? Što se tiče Knjižnice, Knjižnica nije napredovala u stručnom ni u 
organizacijskom smislu ni za milimetar u ovo vrijeme što je Klub Hrvatske demokratske rekao i kada 
je gospođa Ernestina imenovana da od toga neće biti ništa, da to mora voditi stručna osoba s 
određenim položenim stručnim ispitima. 

Ja bih molio da mi se odgovori na ova moja pitanja.“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „Ja ću odgovoriti na ta pitanja. Gospođa Ernestina, je bila jedan od 

sudionika ovoga Natječaja, međutim njena zamolba, njena prijava ne udovoljava formalnim uvjetima 
zato nije uzeta u razmatranje. Gospođa Ernestina nema radni odnos na neodređeno vrijeme. Danom 
imenovanja nove ravnateljice njoj prestaje radni odnos, znači ne gomilaju se kadrovi. 

Druga stvar, a mi ne možemo imenovati na taj način, mi moramo imenovati ravnatelja samo 
putem javnog natječaja na koji su se mogli javiti svi, pa čak i oni koji u Knjižnici ispunjavaju uvjete, 
ali to nisu željeli. Trenutno koliko ja znam u Knjižnici postoje dvije osobe koje ispunjavaju uvjete 
Natječaja, imaju položen ispit, ali se nisu javili na Natječaj, iz kojih razloga ja ne znam. Ono što smo 
imali izbora, to su osoba koja se prijavila na Natječaj i koja zadovoljava zakonom predviđene uvjete i 
zato smo i predložili donošenje ovakve Odluke.“ 

 
DAVORIN SLIŠURIĆ: „Jasno je to kao bijeli dan što je, pa onda to treba reći ako je to jasno 

kao bijeli dan, jasno je svima, a pravimo se grbavi je li? 
Ja sam tu ova ista pitanja postavljao kada je gospođa Ernestina imenovana i dobivali smo 

otprilike od kolege Zlatka gotovo identične odgovore pa je završilo ipak onako kako je Klub Hrvatske 
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demokratske zajednice rekao kako će završiti. Ne bih želio da se to ponovi, želio bih da s novom v. d. 
ravnateljicom to konačno krene na bolje. S obzirom da vi naravno imate većinu vi će te to izglasati, ja 
njoj želim puno uspjeha u radu i želim joj da u tom roku od tri godine stekne potrebne stručne 
kvalifikacije i da tu Knjižnicu konačno počne voditi na adekvatan način. To je sve što mogu reći u ime 
Hrvatske demokratske zajednice.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Moram nešto reći, Vi znate da mi smo onako kronično nezadovoljni 

radom Gradske knjižnice jer ne možemo dobiti osobu koja će voditi to, jednostavno ne možemo dobiti 
kvalitetu kao što smo dobili u nekim drugim gradskim upravama, u gradskim tvrtkama i gradskim 
ustanovama, međutim problem je u tome što zakonodavac je vrlo jasan, vi morate staviti zaposlenika 
koji je knjižničar, koji ima te škole, koji zna sve o tome, ali koji o menedžmentu, o nekim drugim 
stvarima ne zna apsolutno ništa i to su veliki problemi, kako tu tako i u nekim drugim institucijama i 
tako dalje da ne govorim. Mi smo tri puta, evo tri godine zaredom raspisujemo natječaj i dobivamo 
osobu koja nema adekvatno školovanje. Prve godine, pa smo joj onda dali ugovor na godinu dana, pa 
smo raspisali nakon toga još jednom, pa smo dobili na godinu dana. Da li postoje neke osobe koje 
imaju tu edukaciju, školovanje i sve skupa? Da, postoje, ali ti ljudi, te osobe se ne žele jednostavno 
javiti, oni nisu lideri, vi morate imati ravnatelja ili ravnateljicu koja će vući to, koja će raditi na tome, 
koja će biti ekonomski pismena i fondovski pismena i na sve moguće načine. Mi smo imali jako puno, 
gotovo nikada ili vrlo male brojke su bile od sufinanciranja Gradske knjižnice ali mogu reći, evo 
sadašnja, odnosno već bivša v. d. ravnateljica je napravila velike napore sa svojim djelatnicama i prvi 
puta stižu ogromni novci od 150.000,00 eura, nikada u povijesti sveukupno od povijesti grada ja 
mislim da nije sve skupa, zajedno u zadnji 15.-tak, 20 godina nije Knjižnica dobila toliko i ne možemo 
pričati o kriteriju neuspjeha. 

Gospodine Slišurić, Vaši kriteriji su malo drugačiji po Vama i kao što ste rekli na početku i 
ovaj Grad je veliki neuspjeh. To je Vaš dojam, pa dajte mi kriterije. Dojam vara. Mislim, ljudi vide, 
800 glasova naspram 3500 glasova, ljudi vide i ja Vam i dalje želim da uvjeravate naše sugrađane da 
nam nije dobro. S druge strane ljudi govore da nikada bolje nismo živjeli, nikada bolje grad nije 
izgledao i nikada veće projekte nismo realizirali, a Vi pa živite na brdu pa vidite kao i ja, kao i netko 
drugi. Tko na brdo iako imalo stoji vidi više nego onaj pod brdom. To je, sada nam nema ravnateljice 
Ptačnik da nastavi dalje, ali dobro, nebitno to. Uglavnom stvar je u tome da se bivša ravnateljica 
ponovno kandidirala, međutim nije zadovoljila parametre, morali smo je diskvalificirati voljeli je ili ne 
voljeli je, imala li uspjeha ili ne imala uspjeha. 

Na sreću, evo kolegica se također kandidirala, zadovoljila je uvjete i mi sada što ćemo, treći 
puta, peti puta raspisivati natječaj? Nećemo, dati ćemo priliku kolegici, ima tri godine da završi, da 
diplomira i onda će biti sigurna još samo jedan mandat jer ne znači da ćeš sada ti biti do kraja života. 
Nakon toga dolazi nova Uprava, stara, nova, stara, kako će biti, raspisuje ponovno natječaj, međutim 
Vi ćete sada, tada moći proći u prvom krugu, u prvom krugu će te moći proći ako budete. 

Meni je žao zbog takvih kriterija jer da nema takvih kriterija mi bi imali uspješne i kvalitetne 
ljude, kvalitetne menedžere koji bi radili taj posao sasvim ok. 

Znači, poštivali smo svu proceduru, napravili smo sve i vjerujemo da će nam ravnateljica 
donijeti jedne novosti, da ćemo pričati o dobrim stvarima kao što i do sada smo pričali, navedite mi 
bilo koji problem. Imamo sitnih problema koje se trebaju riješiti i tako dalje. Znači bivša ravnateljica 
ostaje bez ugovora, odlazi doslovno kući i imamo novu ravnateljicu koja ima mandat od četiri godine, 
ima određene uvjete i samo joj želimo podrška biti u radu, hvala Bogu kroz ove tri godine ste se već 
naučili kako funkcionira Gradska uprava, što znači, neće Vam to biti problem što mnogima, njima je 
bio strašan problem, strašan, kako jednoj ravnateljici tako onoj bivšoj, jednostavno osobe nisu za to, 
one nisu za da sjednu pred govornicu da objasne svoje stvari kako idu. Jednostavno to je tako, ali da 
Knjižnica funkcionira, funkcionira i ima sada novi izazov, a to je preseljenje u nove prostore gdje 
ćemo oplemeniti, gdje ćemo zaista i napraviti nešto novo. Vjerujemo, imali smo jučer jednu izvrsnu 
prezentaciju i nadam se da će ostati na tome tako da ćemo evo, vijećnici na vama je da podržite ili ne.“        
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
odluke na glasovanje.  
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Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške  glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, 4 „suzdržana“ od 
glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. alineja 13. Statuta Grada Nova Gradiška – pročišćeni tekst 
(„Novogradiški glasnik“, broj 7/22.) donijelo je 

 
O D L U K U 

o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Nova Gradiška  
   

 
KLASA: 940-02/23-01/13 
URBROJ: 2178-15-01-23-03 
 

(Odluka je prilog Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
Predsjednica Gradskog vijeća je zaključila rad 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove 

Gradiške u 12,30 sati. 
 
 
VODITELJ ZAPISNIKA             PREDSJEDNICA 
             GRADSKOG VIJEĆA 
Nela Bednarik       Dinka Matijević, mag. oec. 
 
 
 
KLASA: 029-02/24-01/01 
URBROJ: 2178-15-01/24-2 
 

    

   
 
 
 
 


